
REFERAT 

Bestyrelsesmøde i Ejbybro Grundejerforening 

9. september 2024 

Til stede: Jette Bøtcher, Ken Møller, Steen Thomsen, Jeannette Hasvold og Ulla 
Röttger(referent) 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af referat fra den 26. juni 2024 
2. Nyt fra formanden 
3. Økonomi 
4. Vejene 
5. Næste møde 
6. Eventuelt 

 

Godkendelse af referat fra den 26. juni 2024 

Sten og Ken har ikke haft tid til at hente grus. 

Med de bemærkninger blev referatet godkendt. 

Nyt fra formanden 

Formanden har talt med Jess om beskæring af hans beplantning ud til vejen. Der er dårlig sigt, 
når man kommer fra Søndervang og skal ud på Ejbybrovej. Der er ikke sket noget endnu, 
selvom han sagde, at han vil få nogen til at gøre det. Jette har forgæves forsøgt at få fat i ham 
efterfølgende. 

Der var enighed om, at Jette retter henvendelse til kommunen mhp. rådgivning om, hvad vi kan 
gøre. 

Økonomi 

Jeannette Hasvold orienterede. Der er kommet få renter ind og der har været udgifter til 
velkomstblomster. 

Der er nu 90.863 kr. på kontoen. 

Vejene 

Ken og Steen vil reparere hullerne i vejene med det grus, son Ulla havde fundet frem til. Hun 
havde også fundet frem til en grusgrav, som sælger det i mængder svarende til en trailer. 



Måske er der en grusgrav tættere på. Det vil Ken og Sten undersøge og sørge for at hente 
gruset. 

Ulla havde haft kontakt til firmaet Grusvej.dk, som har rådgivet på Skovmarken i Englerup. Det 
virker til at være et meget seriøst firma, som vil kunne rådgive os om 
vedligeholdelse/retablering af vores veje. 

Ulla kontakter dem og vender tilbage med en dato for besigtigelse, hvor alle i bestyrelsen kan 
deltage. 

Vi kan så senere afgøre, om vi vil have tilbud fra dem. 

Næste møde 

Blev aftalt til 28. november 2024 kl. 19 hos Jeannette 

Eventuelt 

Intet 

 


